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Enkel fråga om debatt och information i kommunfullmäktige  

För ganska precis fem år sedan ställde jag en enkel fråga om planerna för allmänpolitisk debatt och 
liknande aktiviteter i anslutning till fullmäktige. Inget nämnvärt hände på ett par år och jag 
upprepade därför frågan på nytt. Denna gång var svaret positivt och vi har därefter fått uppleva ett 
fåtal olika inslag av den önskade karaktären, vilket har varit uppskattat. 
 
På sistone har dock dessa välkomna utökningar uteblivit, trots att sammanträden i stil med mars-
mötet 2017 har en relativt liten dagordning sett till både omfattning och förväntad tidsåtgång. 
 
Jag anser att fullmäktiges presidium i dessa fall aktivt bör söka efter relevanta komplement som 
exempelvis debatt i aktuella sakfrågor och information från politiker eller tjänstemän inom 
kommunens olika verksamheter. Om dessutom inspelning och publicering av video från dessa 
tillfällen genomförs kan information om de politiska partiernas åsikter och mer kunskap om 
kommunens verksamhet spridas. 
 
Det finns massor av politiska ämnen att diskutera inför medborgarnas öppna ridå och mängder av 
saker att lära sig mer om för att kunna fatta klokare beslut på olika nivåer. Jag vet också att 
företrädare för oppositionen har framfört dessa åsikter i behandlingar inför förväntade korta 
fullmäktigesammanträden, men inte fått tydligt gehör för önskemålet. 
 
För att vitalisera demokratin ytterligare återkommer jag nu härmed med följande enkla fråga: 
 
 

- Kommer kommunfullmäktiges ordförande att verka för mer levande sammanträden med 
exempelvis politisk debatt och fler informationsinslag framöver? 
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